



GOLDEN WOLF

— FOR PACKAGING MATERIALS —

PACKAGING SOLUTIONS THAT PROTECT WHAT MATTERS

We are committed to delivering high-quality plastic packaging solutions that ensure protection, preservation, and performance across every industry.



PREMIUM QUALITY

جودة عالية

Strict quality control to ensure reliable products.



ADVANCED TECHNOLOGY

تقنية متطورة

Modern production lines for consistent performance.



RELIABLE SUPPLY

توريد موثوق

Stable production capacity to meet all your needs.



READY FOR EXPORT

جاهز للتصدير

Export-ready packaging meeting international standards.

QUALITY IS OUR STANDARD, TRUST IS OUR COMMITMENT

الجودة هي معيارنا، والثقة هي التزامنا

2026

ABOUT US

Building The Future Of
Plastic Packaging

Golden Wolf Plastic Factory is a Saudi manufacturer specialized in plastic packaging solutions serving industrial, wholesale, commercial and export markets across Saudi Arabia and GCC countries.

نبذة عنا

تُعد جولدن وولف مصنعاً سعودياً متخصصاً في تصنيع حلول التغليف البلاستيكية الحديثة لخدمة القطاعات الصناعية والتجارية وأسواق التصدير داخل المملكة وخارجها.



VISION

To become a leading regional manufacturer of innovative plastic packaging solutions recognized for quality, reliability and sustainable industrial growth.

الرؤية

أن نكون من أبرز الشركات الرائدة إقتصادياً في مجال تصنيع حلول التغليف البلاستيكية من خلال الجودة والإبتكار والنمو المستدام.



MISSION

Delivering high-quality packaging products through advanced manufacturing technologies, professional expertise and customer-focused solutions.

الرسالة

تقديم منتجات تغليف عالية الجودة من خلال أحدث تقنيات التصنيع والخبرات المتخصصة والحلول التي تركز على احتياجات العملاء.



GOALS

- Expand manufacturing capabilities
- Strengthen export operations
- Enhance product quality standards
- Build long-term partnerships

الأهداف

- تطوير القدرات الإنتاجية
- تعزيز التوسع التصديري
- رفع معايير الجودة
- بناء شراكات طويلة الأمد



2025

Established Factory

مصنع حديث
تأسس عام 2025



100+

Advanced Machines

ماكينات وخطوط إنتاج
متطورة



EXPORT

Ready For Export

جاهزون للتصدير
لأكثر من سوق



20+

Expert Team Members

فريق عمل متخصص بخبرة
تتجاوز 20 عام



QUALITY
جودة عالية



INNOVATION
ابتكار مستمر



RELIABILITY
موثوقية في الأداء



GLOBAL REACH
انتشار عالمي

FACTORY OVERVIEW

MANUFACTURING EXCELLENCE

Advanced Technology. Consistent Quality.
Trusted Across Saudi Arabia & GCC.



Advanced Manufacturing Facility

Golden Wolf Plastic Factory is equipped with modern machinery and automated production lines to deliver high-quality plastic packaging solutions with precision and consistency.

منشأة تصنيع متطورة

يتميز مصنع جولدن وولف مرافق إنتاج حديثة وخطوط إنتاج آلية لتقديم حلول تغليف بلاستيكية عالية الجودة بدقة وثبات.



Integrated Production Process

From raw material processing to film extrusion, converting, printing, and packaging, all operations are managed in-house to ensure full control over quality, efficiency, and delivery time.

عملية إنتاج متكاملة

من معالجة المواد الخام إلى إنتاج الأفلام البلاستيكية والقص والتشكيل والطباعة والتغليف، تتم جميع العمليات داخل المصنع لضمان تحكم كامل في الجودة والكفاءة وسرعة التسليم.



Experienced Team & Commitment

Our skilled team works with dedication and expertise to meet customer needs and exceed expectations through continuous improvement and innovation.

فريق عمل متميز والتزام راسخ

يعمل فريقنا المتخصص بخبرة وكفاءة لتلبية احتياجات العملاء وتجاوز توقعاتهم من خلال التحسين المستمر والابتكار في جميع مراحل الإنتاج.



FILM EXTRUSION LINE

High-quality film production with advanced technology.



CONVERTING & CUTTING LINE

Precision slitting, cutting and converting to meet different packaging needs.



OUR FACTORY ENTRANCE

A modern facility built to support growth and global partnerships.



FACTORY & PRODUCTION LINES

Advanced Production Technology
Modern Manufacturing Systems Driving Quality, Efficiency & Growth

Golden Wolf Plastic Factory operates advanced production lines equipped with modern converting, sealing, cutting, and packaging technologies designed to support industrial, wholesale, and export markets.

Our manufacturing facility combines automation, quality control, and production efficiency to ensure consistent product performance, reliable supply, and scalable manufacturing capacity for customers across **Saudi Arabia** and the **GCC**.

يعتمد مصنع جولدن وولف للبلاستيك على خطوط إنتاج حديثة مجهزة بأحدث تقنيات التصنيع والقص والتشكيل والتغليف لتلبية احتياجات الأسواق الصناعية والتجارية وأسواق التصدير.

تجمع منشأتنا بين الأتمتة الصناعية وأنظمة مراقبة الجودة والكفاءة التشغيلية لضمان منتجات موثوقة وجودة مستقرة وقدرة إنتاجية عالية تلبى احتياجات العملاء في **المملكة العربية السعودية ودول الخليج**.



ADVANCED PRODUCTION LINES

Modern automated manufacturing equipment for high performance and consistent quality.

خطوط إنتاج متطورة

معدات تصنيع حديثة
تعمل بأعلى كفاءة



MANUFACTURING EFFICIENCY

High productivity with stable quality and continuous output.

كفاءة تشغيلية

إنتاج مستقر
وجودة متواصلة



QUALITY ASSURANCE

Inspection and control at every stage of the production process.

ضمان الجودة

مراقبة وفحص في جميع
مراحل الإنتاج



EXPORT CAPACITY

Ready for large-scale regional and global supply.

جاهزية للتصدير

قدرات إنتاجية للأسواق
المحلية والعالمية

QUALITY STANDARDS

Quality Control & Manufacturing Excellence

At Golden Wolf Plastic Factory, quality is integrated into every stage of the manufacturing process to ensure consistent performance, durability, and customer satisfaction.



From raw material selection and production monitoring to final inspection and packaging, our team follows strict quality control procedures and international standards.

Our commitment to continuous improvement, advanced technology, and skilled personnel enables us to deliver reliable packaging solutions that meet the needs of industrial, commercial, wholesale, and export markets across **Saudi Arabia** and the **GCC**.

معايير الجودة

في مصنع جولدن وولف، تُعد الجودة جزءاً أساسياً من كل مرحلة في عملية التصنيع لضمان منتجات عالية الأداء تدوم طويلاً وتلبي توقعات عملائنا.

من اختيار المواد الخام ومراقبة الإنتاج إلى الفحص النهائي والتغليف، يتبع فريقنا إجراءات صارمة لمراقبة الجودة ومعايير عالمية معتمدة.

إن التزامنا بالتحسين المستمر والتقنيات المتطورة والكوادر المؤهلة يمكّننا من تقديم حلول تغليف موثوقة تلبي احتياجات الأسواق الصناعية والتجارية والتصديرية في المملكة العربية السعودية ودول الخليج.



01

RAW MATERIAL INSPECTION

All raw materials are carefully selected and inspected to ensure they meet our quality and safety standards.

فحص المواد الخام

يتم اختيار وفحص جميع المواد الخام بعناية لضمان مطابقتها لمعايير الجودة والسلامة.



02

PRODUCTION MONITORING

Continuous monitoring of all production processes to ensure stability, consistency, and high performance.

مراقبة الإنتاج

مراقبة مستمرة لجميع مراحل الإنتاج لضمان الاستقرار والجودة العالية للمنتجات.



03

PRECISION TESTING

Advanced testing equipment is used to check product dimensions, thickness, strength, and durability.

اختبارات دقيقة

نستخدم أجهزة اختبار متطورة لفحص الأبعاد والسمكة والقوة ومتانة المنتجات.



04

FINAL QUALITY INSPECTION

Every product undergoes a final inspection to ensure it meets our strict quality standards before packaging.

فحص الجودة النهائي

يتم فحص كل منتج فحصاً نهائياً للتأكد من مطابقتها لمعايير الجودة قبل التغليف والتسليم.



05

SECURE PACKAGING

Products are packaged using high-quality materials to protect them during storage and transportation.

تغليف آمن

نستخدم مواد تغليف عالية الجودة لحماية المنتجات أثناء التخزين والنقل.



06

EXPORT PREPARATION

Products are prepared in compliance with export standards to ensure safe delivery to global markets.

جاهزية للتصدير

تحضير المنتجات وفق معايير التصدير لضمان وصول آمن للأسواق العالمية.

MANUFACTURING PROCESS

عملية تصنيع متقدمة بجودة موثوقة



Advanced Technology

تقنيات متقدمة



Precision Process

عمليات دقيقة



Reliable Quality

جودة موثوقة

At Golden Wolf Plastic Factory, our manufacturing process combines advanced technology, skilled expertise, and strict quality control to deliver high-performance packaging solutions that meet global standards.

في مصنع جولدن ولف للبلاستيك، نجمع بين التكنولوجيا المتقدمة، والخبرة الماهرة، ورقابة الجودة الصارمة لتقديم حلول تغليف عالية الأداء تلي المعايير العالمية.



From Raw Materials to Reliable Packaging Solutions

من المواد الخام إلى حلول تغليف موثوقة

Our integrated manufacturing process ensures efficiency, consistency, and excellent quality at every stage.

تضمن عملية التصنيع المتكاملة لدينا الكفاءة، والتناسق، والجودة الممتازة في كل مرحلة.



Consistent Quality

جودة متسقة

Strict controls at every stage ensure consistent and reliable quality.

رقابة صارمة في كل مرحلة لضمان جودة متسقة وموثوقة.



Advanced Technology

تقنيات متقدمة

Modern machines and automation deliver high efficiency and precision.

ماكينات حديثة وأتمتة متطورة تضمن كفاءة ودقة عالية.



Skilled Team

فريق متخصص

Our experienced team ensures smooth operations and continuous improvement.

فريقنا ذو الخبرة يضمن سير العمل بسلاسة، والتحسين المستمر.



Global Standards

معايير عالمية

Our processes comply with international quality and safety standards.

عملياتنا تتوافق مع معايير الجودة والسلامة الدولية



WHY CHOOSE GOLDEN WOLF

لماذا تختار جولدن وولف

Golden Wolf Plastic Factory is committed to delivering high-quality plastic packaging solutions through advanced technology, skilled professionals, and a customer-first approach. We focus on quality, reliability, and long-term partnerships that support your business growth.

يلتزم مصنع جولدن وولف بتقديم حلول تغليف بلاستيكية عالية الجودة من خلال تقنيات متقدمة وكوادر مؤهلة ونهج يركز على العميل أولاً. نركز على الجودة والموثوقية والشراكات طويلة الأمد التي تدعم نمو أعمالك.



PREMIUM QUALITY جودة عالية

We use high-grade raw materials and follow strict quality control standards to ensure consistent performance.

نستخدم مواد خام عالية الجودة ونلتزم بمعايير صارمة لمراقبة الجودة لضمان أداء ثابت وموثوق.



ADVANCED TECHNOLOGY تقنيات متطورة

Our modern machines and automated systems enable efficient production with high precision and low error rates.

ماكينات حديثة وأنظمة آلية متقدمة تتيح إنتاجاً بكفاءة عالية ودقة ممتازة وأقل نسبة أخطاء.



EXPERIENCED TEAM فريق عمل محترف

Our skilled team brings years of experience and dedication to deliver the best solutions for your needs.

فريقنا من الخبراء يملك سنوات من الخبرة والالتزام لتقديم أفضل الحلول بما يلبي احتياجاتك.



WIDE PRODUCT RANGE مجموعة منتجات متنوعة

Comprehensive range of packaging solutions designed for multiple industries and applications.

مجموعة شاملة من حلول التغليف المصممة لمختلف الصناعات والتطبيقات.



FAST DELIVERY سرعة في التسليم

Efficient logistics and production planning ensure on-time delivery for all orders.

خدمات لوجستية فعالة وخطط إنتاج مدروسة لضمان التسليم في الوقت المحدد.



EXPORT READY جاهزون للتصدير

Our products meet international standards and are ready for global markets.

منتجاتنا مطابقة للمعايير العالمية وجاهزة لتلبية متطلبات الأسواق العالمية.



We don't just manufacture packaging we build **trust, quality, and long-term partnerships.**

نحن لا نصنع تغليفاً فحسب بل نبني **الثقة والجودة وشراكات طويلة الأمد.**

INDUSTRIES WE SERVE

القطاعات
التي نخدمها



PACKAGING SOLUTIONS FOR

Multiple Industries

حلول تغليف لمختلف القطاعات

Golden Wolf Plastic Factory provides reliable plastic packaging solutions tailored for commercial, industrial, logistics, retail, and export markets. Our products are designed to support businesses with durable packaging, efficient shipping protection, and scalable manufacturing capabilities.

يقدم مصنع جولدن وولف حلول تغليف بلاستيكية متطورة تلبي احتياجات القطاعات التجارية والصناعية واللوجستية وأسواق التصدير. تم تصميم منتجاتنا لتوفير الحماية والكفاءة التشغيلية ودعم نمو الأعمال بمستويات جودة موثوقة.



01

E-Commerce & Retail التجارة الإلكترونية والتجزئة

Shipping bags and protective packaging solutions for online stores and retail operations.



02

Logistics & Courier Services الخدمات اللوجستية وشركات الشحن

Reliable courier bags and packaging products designed for secure transportation.



03

Manufacturing & Industrial القطاع الصناعي والتصنيعي

Heavy-duty packaging solutions supporting industrial production and supply chains.



04

Wholesale Distribution التوزيع والجملة

Scalable packaging production suitable for bulk supply requirements.



05

Food & Consumer Products المنتجات الاستهلاكية والغذائية

Packaging solutions designed for product protection and efficient distribution.



06

Export Markets أسواق التصدير

Export-ready packaging solutions manufactured to meet international business requirements.



Serving Local & International Markets With Reliable Packaging Solutions

ندعم الأسواق المحلية والدولية بحلول تغليف موثوقة
وجاهزة للنمو والتوسع



GOLDEN WOLF
FOR PACKAGING MATERIALS

OUR PRODUCTS

High Quality Packaging Solutions
For Every Business Need

منتجاتنا

حلول تغليف عالية الجودة
لكل احتياجات عملك



Premium Quality
جودة عالية



Advanced Technology
تقنية متطورة



Reliable Supply
توريد موثوق



Ready For Export
جاهز للتصدير

OUR MAIN PRODUCT CATEGORIES

Four Main Categories

أربع فئات رئيسية من المنتجات

We offer a wide range of plastic packaging products manufactured with precision, quality, and the highest production standards.

نقدم مجموعة واسعة من منتجات التغليف البلاستيكية المصنعة بدقة وجودة عالية وأحدث معايير الإنتاج.

01



BUBBLE PACKAGING

التغليف بالفقاعات الهوائية

Protective bubble wrap solutions for packaging, shipping, and storage.

حلول تغليف وحماية بالفقاعات الهوائية للشحن والتخزين.

- ✓ Lightweight Protection
- ✓ Shock Absorption
- ✓ Multiple Sizes
- ✓ Easy To Use

02



SHIPPING BAGS

أكياس الشحن

Durable shipping and courier bags for e-commerce and logistics solutions.

أكياس شحن وتوصيل متينة للتجارة الإلكترونية والخدمات اللوجستية.

- ✓ Tear Resistant
- ✓ Water Resistant
- ✓ Self Adhesive
- ✓ Secure Delivery

03



SHRINK PACKAGING

التغليف بالشرنك الحراري

Shrink film solutions for secure wrapping and product protection.

حلول شرنك حراري لتغليف محكم وحماية المنتجات.

- ✓ Strong & Durable
- ✓ High Clarity
- ✓ Moisture Protection
- ✓ Professional Finish

04



ICE BAGS

أكياس الثلج

High quality ice bags for food preservation and cold transportation.

أكياس ثلج عالية الجودة لحفظ المواد الغذائية والنقل المبرد.

- ✓ Food Safe Materials
- ✓ Leak Resistant
- ✓ Strong & Durable
- ✓ Various Sizes



Complete Packaging Solutions Under One Roof

حلول تغليف متكاملة تحت سقف واحد

From protective packaging to shipping and thermal solutions, we provide everything your business needs.

من حلول التغليف الواقي إلى حلول الشحن والحلول الحرارية، نوفر كل ما يحتاجه عملك.



MANUFACTURING SERVICES

خدمات التصنيع
والحلول المتكاملة



COMPLETE MANUFACTURING SERVICES

For Packaging Brands & Wholesale Markets

خدمات تصنيع متكاملة لعلامات التغليف التجارية وأسواق الجملة والتصدير

Golden Wolf Plastic Factory provides comprehensive manufacturing services designed to help businesses develop, customize, produce, and scale high-quality plastic packaging solutions. From private label production and logo printing to wholesale supply and export support, we deliver reliable solutions tailored to your business objectives.

يقدم مصنع جولدن وولف مجموعة متكاملة من خدمات التصنيع والتطوير المخصصة لدعم الشركات والعلامات التجارية في إنتاج حلول تغليف بلاستيكية عالية الجودة. بدءاً من التصنيع حسب الطلب والطباعة الخاصة وحتى التوريد بالجملة ودعم التصدير، نوفر حلولاً موثوقة تتوافق مع احتياجات وأهداف أعمالكم.



01 Custom Manufacturing التصنيع حسب الطلب

Manufacturing plastic packaging products according to custom specifications, dimensions, materials, and production requirements.

تصنيع منتجات التغليف البلاستيكي وفق المقاسات والمواصفات والخامات ومتطلبات الإنتاج الخاصة بكل عميل.



02 Private Label Solutions حلول العلامة التجارية الخاصة

Developing packaging products under your own brand identity with complete confidentiality and professional presentation.

إنتاج منتجات التغليف تحت علامتك التجارية الخاصة مع الحفاظ على الهوية البصرية والاحترافية الكاملة.



03 Logo Printing طباعة الشعارات

High-quality logo and branding printing solutions designed to strengthen product visibility and brand recognition.

خدمات طباعة احترافية للشعارات والعلامات التجارية لتعزيز ظهور المنتجات وترسيخ الهوية التسويقية.



04 Wholesale Supply التوريد بالجملة

Large-scale production capabilities supporting distributors, retailers, wholesalers, and commercial projects.

قدرات إنتاجية مرنة تدعم الموزعين وتجار الجملة والمشروعات التجارية بكميات كبيرة.



05 Export Services خدمات التصدير

Export-ready manufacturing solutions supporting GCC and international market requirements.

حلول تصنيع وتجهيز متوافقة مع متطلبات أسواق الخليج والأسواق الدولية.



06 E-Commerce Packaging تغليف التجارة الإلكترونية

Packaging products specifically developed for online stores, courier services, and fulfillment operations.

منتجات تغليف مصممة خصيصاً للمتاجر الإلكترونية وشركات الشحن ومراكز التجهيز اللوجستي.

From Concept To Production —
We Transform Packaging Ideas Into
Scalable Manufacturing Solutions.

من الفكرة إلى الإنتاج —
نحول احتياجات التغليف إلى حلول تصنيع
متكاملة وقابلة للتوسع.



100% QUALITY CONTROLLED مراقبة جودة كاملة

Strict quality standards at every step of production.

معايير جودة صارمة في كل خطوة من مراحل الإنتاج.



FLEXIBLE PRODUCTION CAPACITY طاقة إنتاجية مرنة

Scalable manufacturing to meet small and large volume demands.

قدرة إنتاجية قابلة للتوسع لتلبية الطلبات الصغيرة والكبيرة.



FAST TURNAROUND TIME سرعة في التنفيذ والتوريد

Efficient processes to ensure on-time production and delivery.

عمليات كفوة لضمان الإنتاج والتسليم في الوقت المحدد.



EXPORT READY STANDARDS معايير جاهزة للتصدير

Products manufactured to meet international quality standards.

منتجات مصنعة وفق معايير الجودة العالمية للتصدير.